2022 Theme & Goal of FGCCT To clearly know God's words

English Ministry Announcements:

- Praise the Lord, we also now open an in-person Mandarin Sunday service at 12:00 PM; we welcome any Mandarin-speakers to join.
 Welcome to all, if anyone is joining us for the first time, please sign the guest book. Please follow the rules posted for everyone's safety.
- 2. Next Week's (July 17, 2022) service: Sermon speaker---Rev. Tim Li. Sermon Title-- 【Christ Commissions his Disciples 】. Scripture--Matthew 10:5-15.
- Senior Group and Lady Group will jointly have a picnic activities on the Tuesday, July 26. If it rains that day, the picnic will postpone one day. <u>Time</u>: 11am-3pm. <u>Location</u>: Milne Conservation Park, Markham NE Highway 7 & McCowan (Please refer to Google Map). <u>Lunch</u>: each person will have a free lunch box, bottle water and fruit. <u>To sign up</u>: Pls. contact Peter Huang 905-881-5641 or Lily Chiang 905-470-1269. Deadline to sign up is July 17 at noon. July Board Meeting
- For the July 31st Sunday, our church will hold a Formosan Cup outdoor service for EM and TM at Milliken Mill Park (4277 14th Ave. Markham). The speaker is Rev. Tim Li with Wendy Huang as the translator. As we are still in a pandemic, we kindly ask people to bring their own lunch for safety reasons. The Mandarin Ministry will hold the Sunday service at the church that day instead of joining the outdoor service.
- 2. Regarding our church's rental agreement (FGCCT Facility Use and Rental Guide), the Board had voted to approve the June 2022 version as reviewed by Jason and Diego.
- 3. Regarding our softball team, a half of the players will come from friends of Sephena Chou, a granddaughter of one of our congregants. Those players have asked our church's permission to use the name "FGCCT Saints" to join the Formosan Cup. The Board had voted to grant such permission, provided there will be supervision from our church members on the team.
- 4. The MM Fellowship BBQ on Sunday June 26th was worth the effort. Many thanks to the wonderful and essential contribution of time and effort from EM. It was humbling to see their willingness to serve. This was a great example of Servant Leadership, and it was very very much appreciated.
- 5. Congratulations to Tim Ersando. He has completed his one-year requirement of his study course on Biblical Counseling. *God bless you all in this time and lean on Him for strength and wisdom.*



多倫多臺恩基督教會週報

Formosan Grace Christian Church in Toronto 841 Progress Ave., Toronto, Ontario M1H 2X4 Rev. Tim Li 647-529-5771 pastortim@fgcct.org 梁世隆牧師 416-560-3788 slone0921@gmail.com 教會電話 Church Telephone 416-850-2270 教會網址 Church Web Site: www.fgcct.org 2022 年 7 月 10 日 Weekly Bulletin #910

2022年度主題目標:【明白聖經,神的話語】

主日禮拜程序 ORDER OF WORSHIP

司會: 江明雄 Morgan Chiang

~~~靜候上帝 Waiting on the Lord ~~~

			717 10/22 14						
	主禱	文	The Lord's Prayer	會	眾				
	宣	召	Call to Worship	司	會				
	聖	詩	Hymn #300阮犁田播好種子	會	眾				
	啟	應	Responsive Reading23 (詩篇 118)	會	眾				
	獻	詩	Anthem						
			~~~恭守上帝的話 Listen to The Word	~~~					
	聖	經	Scripture 詩篇 103:1-22	司	會				
	講	道	Sermon 【讚美耶和華】	梁世隆物	<b></b>				
	祈	禱	Prayer	梁世隆牧師					
	聖	詩	Hymn #299咱當出歡喜的聲	會	眾				
信仰告白		音白	Statement of Faith 使徒信經	會	眾				
~~~回應上帝的話 Response to The Word ~~~									
	聖	餐	Holy Communion	梁世隆牧師					
	奉	獻	Offering (Hymn 306B ver.4)						
我的錢銀獻給祢,用出攏趁祢旨意,我的才情祢賞賜,甘願還祢做器具									
	文丘	汝壹	Drover	哥	命				

	找时残疵刷和外,用山雅尼协自思,找时才 消外复物,日积多价以奋兵								
祈	禱	Prayer	司	會					
報	告	Announcements	司	會					
聖	詩	Hymn #507榮光歸聖父上帝	會	眾					
祝	禱	Benediction	梁世隆物	2師					
殿	樂	Postlude							

報告

- 1. 感謝主,本教會在12:00 PM 也開起了國語堂的主日崇拜,歡迎會說國語的朋友們來參加。*請大家遵守貼在入口上的注意事項以保會眾健康*。
- 2. 下週主日 07 月 17 日由蔡麗君牧師證道。 講題【聖靈的果子一和平】。經文:彼得前書 5: 7-9、哥林多後書 13: 11、羅馬書 12:16-18。司會;蘇素碧姐。
- 3. 07 月 17 日招待人員:賴亮助、莊如秋。 07 月 17 日環境衛生管理人員:黃慶條、謝玲玉。
- 4. 台恩松柏會婦女會聯合舉辦郊遊。<u>日期</u>; 2022/07/26,禮拜二, 遇雨順延一天。<u>時間</u>: 11am-3pm。<u>地點</u>; Milne Conservation Park, Markham NE Highway 7 & McCowan 請參考網站 Google Map. <u>午餐</u>:便當,瓶水及水果每人一份免費供應。報名: 黃慶條 905-881-5641 周彩蓮 905-470-1269 <u>截止日期</u>: 7 月 17 日中午 12.00。 七月份委員會報告:
- 1. 7月31日的主日,本教會台語堂及英語堂將在 Milliken Mill Park (4277 14th Ave. Markham) 舉辦 Formosan Cup 野外禮拜。禮拜由 Rev. Tim Li 證道,黃文俐 (Wendy Huang) 擔任翻譯。由於我們仍然處在疫情中,為了會眾安全,請個人自備午餐。國語堂當天將在教堂舉行主日禮拜,而不參加野外禮拜。
- 2. 關於本教會的「教堂出租契約書」,委員會批准了Jason和Diego在 今年6月時已審查過的版本。
- 3. 本教會今年的壘球隊,將有一半的球員來自一位會眾的孫女 Sephena Chou 的朋友們。經由委員會的批准,那些球員可以使用本 教會的隊名「FGCCT Saints」,來參加 Formosan Cup,但必需要由 本教會的會員來監督壘球隊。
- 4. 6月26日的「國語堂團契BBQ」舉辦的很值得。非常感謝英語堂所付出的時間和精力所做出的精彩、而重要的貢獻。看到他們願意服務真是震撼人心。這是僕人式領導的一個很好的例子,非常非常感謝。
- 5. 本教會祝賀 Tim Ersando 已完成了他一年的「聖經輔導員」的學習課程。 上帝保守我們在這個艱困時期,倚靠祂的大能和智慧,得到平安。

				1		
聖工分擔	聖工分擔 Duty		本週 This Week (07/10/2022)		下週 Next Week (07/17/2022)	
司會 Worshi	p Leader	江明雄		煮	蘇素碧	
司琴 Pianist		~~~		~~~		
領詩 Praise	Геат	~~~		~~~		
獻詩 Anthen	獻詩 Anthem		~~~		~~~	
讀經 Bible F	江明雄		蘇素碧			
司獻 Offerin	~~~		~~~			
招待 Greeter		羅樹生	、李純惠	賴亮即	力、莊如秋	
環境衛生管理 Environment Service	沈榮泰	、李文雄	黄慶修	孫、謝 玲玉		
投影設計P.]	劉慈敏		劉慈敏			
投影 P. P. Di	林望鄉		林望鄉			
主日人數統語 Attendance K	楊貴美		楊貴美			
Youth Servar	~~~		~~~			
值月 Month-l	TBD		TBD			
主日 Sunday	台語 TM	英語 EM	國語 MM	主日學 SS	總共 Total	
出席 (07/03) Attendance	64	22	19	12*	109**	
奉獻 (07/03) Offering	~~~	~~~	~~~	~~~	~~***	

^{*}Youth SS: 7, regular SS: 5

台語堂祈禱會 TM Prayer Meeting -星期五上午10:00 以Line群組的 視訊通話方式進行

成人主日學 Adult Sunday School-每月第二週、及第四週的星期四上午10:00 以Line群組的視訊通話方式進行 | 各組細胞小組 Cell Group--從三月起恢復

成人查經班/TM Bible Study--

請大家瀏覽教會網站來觀看查經的內容

英語成人主日學 EM Adult Sunday School ---- 暫停

主日崇拜 Sunday Service--請大家瀏覽教會網站來觀看講道的內容

^{**8} persons attended for two worship sessions. Nursery: ~~~

^{***}included e transferred